

信通網絡電話服務申請表 ComNet Phone Services Application Form

客戶資料 CUSTOMER DETAILS

先生 / 女士 / 小姐 / 公司 英文姓名 中文姓名
 Mr / Ms / Miss / Company : Name in English Name in Chinese
 身份証號碼 / 護照號碼 / 商業登記號碼 電郵地址
 HKID / Passport Number / BR Number : Email Address :
 聯絡人 手提電話
 Contact Person: Mobile Number :
 登記地址
 Registered Address:

收取賬單方式 電郵賬單 郵寄賬單
 Billing method: e-bill paper-bill
 (選擇郵寄賬單的客戶需繳付每月附加費5HKD Customers are required to pay monthly additional fee of 5HKD for paper-bill)
 繳費方法 信用卡自動轉賬直接付款 支票付款
 Payment method: Credit Card Autopay By Check
 (公司客戶可用支票付款，個人客戶必須以信用卡自動轉賬直接付款)

請選擇您現有之寬頻服務供應商 Please select your existing ISP :
 和記環球電訊 電訊盈科 有線寬頻 香港寬頻 其他
 HGC PCCW i-cable HKBN Others :

自行安裝 送貨 / 安裝地址
 DIY : Installation / Delivery Address :

上門安裝
 On-site Installation* :

日期及時間 聯絡電話
 Date & Time : (Contact No. :)

客戶簽署 CUSTOMER SIGNATURE

本人 / 公司證實上述 (及附頁) 資料正確無誤，並接受有關信通電話 (香港) 有限公司服務及收費條款及隨時更改刊登之通話費用。
 By signing below, I/our company hereby confirms the information given above is correct and accept that the services provide to me will be subject to ComNet Telecom (HK) Ltd. General Terms and Conditions, tariff as published and amended from time to time.

客戶簽署 日期
 Customer Signature : Date :
 (申請人必須年滿18歲。 Subscribers must be aged 18 or above.)

本公司專用 FOR OFFICE USE ONLY

網絡電話號碼 ComNet Phone no.	服務計劃 Plan code	網絡電話軟件 Softphone	網絡電話 IP Phone	記錄於電話查詢 Listed in Directory Inquiry
基本號碼 : 1		<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Yes記錄 / No不記錄
2		<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Yes記錄 / No不記錄
3		<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Yes記錄 / No不記錄

本公司專用 FOR OFFICE USE ONLY

銷售渠道 銷售員名稱 銷售員號碼
 Sales Channel : Name of Salesman : Sales ID :
 主管確認 確認日期 客戶號碼
 Supervisor Approval: Confirmation Date: Authorized Code:

Customer Services Hotline 客戶服務熱線 : 1021000
 Fax Number 傳真號碼 : 3500 7048
 信通電話(香港)有限公司 / ComNet Telecom (HK) Limited

ComNet Phone App-Form 01Apr2010

更改/申請停止直接市場推廣表格
CHANGE / OPT OUT DIRECT MARKETING APPLICATION FORM

客戶資料 Customer Details		
註冊名稱 Registered Name : Mr / Ms /Mrs / Company		
身份証號碼/護照/商業登記証號碼 HKID / Passport / BR No.:		流動電話號碼 Mobile No. :
聯絡人姓名 Contact Person:		網絡電話號碼 IP Phone No. :
聯絡電話 Contact No.:	電郵 Email:	戶口號碼 Account No.:

為使閣下知悉有關信通電話(香港)有限公司(「本公司」)的最新優惠及促銷活動，本公司會使用閣下的個人資料聯絡閣下作有關本公司及本公司的合作夥伴的直接促銷活動。請閣下簽署及填妥以下空格表示同意/不同意接收有關產品及/或服務的促銷資訊。

To update you the latest offers and offer promotion with ComNet Telecom (HK) Limited (“Our Company”), Our Company would like to use your personal data to contact you directly for marketing Our Company’s and our business partners’ products and/or services to you. Please sign and fill in the blank below to indicate your agreement for receiving the products’ and/or services’ marketing materials.

1. 本人同意 I agree

本人不同意 I disagree

接收有關由信通電話(香港)有限公司以直銷電話、電郵、電子訊息(手機短訊或智能手機短訊應用程式)、傳真、郵件等方式向本人提供之電訊及有關電訊的增值服務及產品資料、優惠、推廣及娛樂資訊。

to receive that ComNet Telecom (HK) Limited via direct marketing telephone calls, e-mail, e-message(SMS/MMS/ smartphone messaging application) , facsimile, direct mailings etc. to providing me with the product information, promotional offers, marketing and infotainment relating to the telecommunications and related telecommunication value-added services.

2. 本人同意 I agree

本人不同意 I disagree

接收有關由信通電話(香港)有限公司及合作夥伴以直銷電話、電郵、電子訊息(手機短訊或智能手機短訊應用程式)、傳真、郵件等方式向本人提供有關之服務及/或產品的資料、優惠、推廣及娛樂資訊(只限於保險、銀行、金融財務、教育、媒體、娛樂消閒、保健及美容、服裝、珠寶、電器及電子產品、酒店及旅遊、餐飲、物流及運輸、房地產代理、禮賓服務及社交網絡服務)。

to receive that ComNet Telecom (HK) Limited and the business partners via direct marketing telephone calls, e-mail, e-message(SMS/MMS/ smartphone messaging application) , facsimile, direct mailings etc. to providing me with the information, promotional offers, marketing and infotainment relating to the services and/or products(restricted to insurance, banking, finance, education, media, entertainment and leisure, health and beauty, apparel, jewelry, electrical and electronic products, hotels and travelling, restaurants and catering, logistic and transport, real estate agency, concierge services and social network services).

*

客戶簽署/公司蓋印 Customer Signature/Company Chop

日期 Date (DD/MM/YY) (日/月/年)